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SESJA RADY GMINY NĘDZA 
11.08.2014 roku 

godz.15
30 

 

PROTOKÓŁ NR   LV  /  2014 
Lista obecności stanowi załącznik do Protokołu. 
 
Ad.1 
 
Przewodniczący Rady Gminy  Gerard Przybyła dokonał otwarcia sesji stwierdzając prawomocność 
obrad; na sesję przybyło 11 radnych ; nieobecni radny Rafał Lincner, radna Gizela Marondel , radny 
Krystian Placzek i radny Grzegorz Swoboda. 
Przewodniczący RG powiedział ,że radni otrzymali  WNIOSEK Wójta Gminy z dnia 11.08.2014r.  

o włączenie do porządku obrad sesji projektu  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem na 

okres 10 lat w trybie bezprzetargowym,  nieruchomości położonej w Babicach ; Wójt Gminy Anna 

Iskała powiedziała ,że minął okres poprzedniej dzierżawy masztu telefonii komórkowej , 

przedłożony projekt uchwały przedłuża umowę o następne 10 lat ; nie zgłoszono żadnych 

pytań.  

Rada Gminy przy 11 głosujących , 11 głosami za ( jednogłośnie ) wprowadziła zmiany w 

porządku obrad sesji ,który przedstawia się następująco: 
  

1. Otwarcie sesji -stwierdzenie prawomocności obrad. 

           WNIOSEK WÓJTA GMINY z dnia 11.08.2014r……………………….. 
2. Zatwierdzenie Protokołu Nr LIV / 2014  z poprzedniej sesji . 
      
3.  NFORMACJA PRZEWODNICZĄCEGO RADY GMINY o działaniach podejmowanych w okresie 
między sesyjnym. 
 
4.  SPRAWOZDANIE WÓJTA GMINY o pracach realizowanych w okresie między sesyjnym  i z 
wykonania uchwał Rady Gminy . 
 
 
4a  Zapoznanie się z przedłożoną  INFORMACJĄ O PRZEBIEGU WYKONANIA BUDŻETU GMINY 
NĘDZA ZA PIERWSZE PÓŁROCZE 2014 ROKU ,INFORMACJĄ O KSZTAŁTOWANIU SIĘ 
WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ , W TYM O PRZEBIEGU REALIZACJI 
PRZEDSIĘWZIĘĆ ,O KTÓRYCH MOWA W ART. 226 UST.3 ORAZ  INFORMACJĄ O PRZEBIEGU  
WYKONANIA PLANU FINANSOWEGO SAMORZĄDOWYCH INSTYTUCJI KULTURY  ZA 
PIERWSZE PÓŁROCZE 2014 ROKU-  referuje skarbnik gminy mgr inż. Katarzyna Paszenda 

 
5.  PODEJMOWANIE UCHWAŁ W SPRAWIE: 

1. wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Nędza w drodze darowizny nieruchomości- działka nr 
133/5 w Szymocicach 

2. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w drodze przetargu- działka nr 899/19 w Nędzy 
3. wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nędza- działka nr 109/11 w 

Górkach Śląskich   
4. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Nędza dla 

obszaru sołectwa Ciechowice 
5. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Nędza dla 

obszaru sołectwa Górki Śląskie 
6. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Nędza dla 

obszaru sołectwa Łęg 
7. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Nędza dla 

obszaru sołectwa Nędza 
8. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Nędza dla 

obszaru sołectwa Szymocice 
9. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Nędza dla 

obszaru sołectwa Zawada Książęca 
10. określenia jednostek budżetowych ,które gromadzą dochody na wydzielonym rachunku, źródeł tych 

dochodów i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planu finansowego dochodów i 
wydatków nimi finansowanych, dokonywania zmian w tym planie oraz ich zatwierdzania; 

11. określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 
usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
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psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od odpłatności 
jak również trybu ich pobierania; 

12. zmieniającą Uchwałę Budżetową na rok 2014 Gminy Nędza Nr XLIV-348-2013 z dnia 16 grudnia 2013; 
13. zmieniającą Uchwałę Nr XLIV/347/2013 Rady Gminy Nędza z dnia 16 grudnia 2013r. w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nędza; 

14. wyrażenia zgody na wynajem na okres 10 lat w trybie bezprzetargowym,   

         nieruchomości położonej w Babicach  - działka nr 187/4 o pow. 0,1394 ha. 

6.  INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH – odpowiedzi na zgłoszone  interpelacje.                                               
1. Dyrektor GBP w Nędzy - odpowiedź na interpelację nr 6/2014 radnego Juliana Skwierczyńskiego .. 
2. Radny J. Skwierczyński – interpelacja Nr 7/2014 …… 
3. Radny J. Skwierczyński – interpelacja Nr 8/2014 …… 

7.  WOLNE WNIOSKI I INFORMACJE . 
8.    ZAMKNIĘCIE SESJI . 
 

Ad. 2  
 
Do Protokołu radni wnieśli następujące uwagi:  
Radny Marian Gzuk uzupełnił swoją wypowiedź wpisaną na str. 4  Protokołu: 

1) zapytał o termin spotkania ;Wójt Gminy potwierdziła ,że odbędzie się 17 lipca na boisku; 
pytanie dotyczyło remontu budynku LKS w Zawadzie Ks.; 

2) poinformował ,że w czasie wycinki drzew na terenie po byłej szkole uszkodzono dwa przęsła 
płotu ; sprostował ,że było to obcinanie konarów drzew, nie wycinka; 

3) zapytał ,kiedy przedstawiona będzie szczegółowa informacja dotycząca planu robót; Wójt 
Gminy potwierdziła ,że wykonawca na kolejnej sesji omówi dokładnie plan i realizację.- 
wyjaśnił ,że chodziło o kanalizację . 

Radny Henryk Postawka uzupełnił swoją wypowiedź wpisaną na str. 4  Protokołu, że pytając o remont 
ul. Rudzkiej chodziło mu o odcinek w stronę od ul. Ofiar Oświęcimskich . 
Radny Julian Skwierczyński powiedział ,że zapisane jego sprostowanie do treści dwóch protokołów 
nie znalazło się w treści na str.2  ad.2 Protokołu sesji z dnia 30 czerwca 2014r. – stwierdził, że 
zgodnie ze Statutem Gminy na sesji zaznaczył ,że złoży sprostowanie na piśmie  i w dniu 1 lipca 
2014r.takie sprostowanie zostało złożone; nie zostało dołączone do materiałów sesji. 
Przewodniczący RG zamknął dyskusję. 
 
O godz.15

35
 na salę obrad weszła radna Gizela Marondel. 

 
Rada Gminy przy 12 głosujących , 10 głosami za, 1 głosem przeciwnym i 1 głosem wstrzymującym się 
zatwierdziła Protokół Nr LIV/2014 sesji Rady Gminy Nędza w dniu 30 czerwca 2014roku. 
 
Ad. 3  
 
Przewodniczący RG poinformował ,ze pełnił cotygodniowy dyżur. 
 
Ad. 4  
 
Do „Sprawozdania …” nie zgłoszono pytań. 
 
 
Ad. 4a  
  
Radny Jan Francus zapytał ,dlaczego wykonanie podatku dochodowego od osób fizycznych wynosi 
46,63%; skarbnik gminy mgr inż. Katarzyna Paszenda  potwierdziła ,że od września Urząd Skarbowy 
przekazywać będzie większe transze ,wykonanie nie pewno nie będzie zagrożone. 
Radny Henryk Postawka stwierdził ,że nie ma wydatków na obiektach sportowych np. w Górkach Śl.; 
Wójt Gminy potwierdziła ,że realizowane są tam w sierpniu inwestycje: oświetlenie i zakup kosiarki  
Radny Julian Skwierczyński odczytał treść wniosku o informację publiczną ,wskazując rozbieżności 
pomiędzy uchwalonym planem budżetu na 2014 rok a planem budżetu wykazanym w  informacji , 
zaznaczając ,że wyjaśnienia chce otrzymać na piśmie; skarbnik gminy odpowiedziała ,że jeszcze na 
tej sesji wyjaśni zmiany w planach budżetowych.  
Radny Henryk Postawka zapytał o wydatki w rozdz. 92601  na str.26 „Informacji… „ jest to zapisane w 
złożonym  piśmie o informację publiczną ;skarbnik gminy udzieli odpowiedzi na piśmie. 
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Przewodniczący RG po stwierdzeniu ,że nie ma więcej pytań zamknął dyskusję dot. wykonania 
budżetu gminy za I półrocze 2014r. 
 
Ad. 5  
 

1) Wójt Gminy powiedziała ,że działka nr 133/5 to droga prywatna w Szymocicach, korzysta z 
niej 5 posesji ; radny Marian Gzuk zapytał w jakim stanie jest nawierzchnia drogi; Wójt Gminy 
odpowiedziała , że nawierzchnia jest utwardzona; Przewodniczący RG dodał ,że jest to 
nawierzchnia szutrowa; innych pytań merytorycznych do przedłożonego projektu uchwały nie 
zgłoszono; Przewodniczący RG zamknął dyskusję i odczytał treść projektu uchwały. 

 
Rada Gminy przy 12 głosujących ,11 głosami za, 1 głosem przeciwnym i 0 głosów wstrzymujących się 
przyjęła Uchwałę Nr LV /409/ 2014 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Nędza w 
drodze darowizny nieruchomości . 
 

2) Wójt Gminy powiedziała ,że działka Nr 899/19 w PZP przeznaczona jest pod usługi i 
budownictwo ; radny Marian Gzuk zapytał, czy sprzedaż odbędzie się w drodze przetargu ; 
Wójt Gminy powiedziała , że tak zapisano w uchwale; innych pytań nie zgłoszono; 
Przewodniczący RG zamknął dyskusję i odczytał treść projektu uchwały. 

 
Rada Gminy przy 12 głosujących ,12 głosami za (jednogłośnie )  przyjęła Uchwałę Nr LV /410/ 2014 
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w drodze przetargu . 
 

3) Wójt Gminy wyjaśniła ,że na działce nr 109/11 wybudowana zostanie linia kablowa i chodzi o 
prawo przesyłu dla firmy TAURON ; innych pytań merytorycznych do przedłożonego projektu 
uchwały nie zgłoszono; Przewodniczący RG zamknął dyskusję i odczytał treść projektu 
uchwały. 

 
Rada Gminy przy 12 głosujących ,11 głosami za , 0 głosów przeciwnych i 0 głosów wstrzymujących 
się ( radny Julian Skwierczyński nie głosował )  przyjęła Uchwałę Nr LV /411/ 2014 w sprawie 
wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nędza. 
 

4) Wójt Gminy powiedziała ,że wszystkie z sześciu przedłożonych projektów uchwał dotyczą 
tego samego problemu , co  proponowane zmiany w PZP Babic- zapisu o nachyleniu dachów 
oraz zwiększenie terenów przeznaczonych pod zabudowę –budownictwo jednorodzinne, 
przystępując zaś do przetargu można wynegocjować korzystniejsze ceny dla kilku planów w 
Gminie, niż np. tylko do zmiany PZP  w jednym sołectwie, po uzyskaniu zgody radnych można 
wszczynać procedurę planistyczną w oparciu o zatwierdzone Studium  ; radny Henryk 
Postawka zapytał ,jak długo trwa cały proces-minimum rok; radny Karol Kalemba zapytał, czy 
złożone po terminie wnioski do Studium będą uwzględnione w nowym PZP -nie ,po przyjęciu 
uchwały można składać nowe wnioski ,taka jest procedura ; Przewodniczący RG zamknął 
dyskusję i odczytał treść projektu uchwały. 

 
Rada Gminy przy 12 głosujących ,12 głosami za , 0 głosów przeciwnych i 0 głosów wstrzymujących 
się przyjęła Uchwałę Nr LV /412/ 2014 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Nędza dla obszaru sołectwa Ciechowice . 
 

5) radny Henryk Postawka powiedział ,że skierował już pismo w sprawie zmiany przeznaczenia 
działki nr 40 pod drogę w Górkach Śl.; czy to będzie uwzględnione – tak ; innych pytań 
merytorycznych do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono; Przewodniczący RG 
zwracając się do radnego Juliana Skwierczyńskiego powiedział, że nie udziela mu głosu i 
zamyka dyskusję; Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały. 

 
 
 
Rada Gminy przy 12 głosujących ,11 głosami za , 0 głosów przeciwnych i 0 głosów wstrzymujących 
się ( radny Julian Skwierczyński nie głosował )  przyjęła Uchwałę Nr LV /413/ 2014 w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Nędza 
dla obszaru sołectwa Górki Śląskie. 
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6) do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych pytań. 
 

Rada Gminy przy 12 głosujących ,12 głosami za , 0 głosów przeciwnych i 0 głosów wstrzymujących 
się przyjęła Uchwałę Nr LV /414/ 2014 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Nędza dla obszaru sołectwa Łęg. 
 

7)  do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych pytań. 
 

Rada Gminy przy 12 głosujących ,11 głosami za , 0 głosów przeciwnych i 0 głosów wstrzymujących 
się ( radny Julian Skwierczyński nie głosował )  przyjęła Uchwałę Nr LV /415/ 2014 w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Nędza 
dla obszaru sołectwa Nędza . 
 
 

8) do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych pytań. 
 
 
Rada Gminy przy 12 głosujących ,12 głosami za , 0 głosów przeciwnych i 0 głosów wstrzymujących 
się przyjęła Uchwałę Nr LV /416/ 2014 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Nędza dla obszaru sołectwa  Szymocice . 
 

9) do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych pytań. 
 
Rada Gminy przy 12 głosujących ,11 głosami za , 0 głosów przeciwnych i 0 głosów wstrzymujących 
się ( radny Julian Skwierczyński nie głosował )  przyjęła Uchwałę Nr LV /417/ 2014 w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Nędza 
dla obszaru sołectwa  Zawada Książęca . 
 

10) skarbnik gminy powiedziała ,że w przedłożonym projekcie uchwały uaktualniono  podstawę 
prawną , wpisano dodatkowe źródło dochodów w pkt 7- odpłatność za duplikaty świadectw i 
legitymacji , zaś uzyskane dochody można przeznaczać na zadania związane z realizacją 
statutowych zadań jednostki; Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów 
Alicja Kowol potwierdziła pozytywną opinię;  nie zgłoszono żadnych pytań. 

 
Rada Gminy przy 12 głosujących ,12 głosami za , 0 głosów przeciwnych i 0 głosów wstrzymujących 
się przyjęła Uchwałę Nr LV /418/ 2014 w sprawie określenia jednostek budżetowych ,które gromadzą 
dochody na wydzielonym rachunku, źródeł tych dochodów i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu 
sporządzania planu finansowego dochodów i wydatków nimi finansowanych, dokonywania zmian w 
tym planie oraz ich zatwierdzania. 
 

11)  skarbnik gminy powiedziała ,że w projekcie uchwały wpisano koszt 1 godziny usług 
opiekuńczych i specjalistycznych usług opiekuńczych w wysokości 19,00 zł, pozostałe zapisy 
zostały również uaktualnione do obowiązujących przepisów ;Wójt Gminy powiedziała ,że od 1 
stycznia 2015r. CARITAS będzie włączony do GOPS, podopieczni tego nie odczują ;radny 
Henryk Postawka zapytał, czy w budżecie będą zmiany; skarbnik gminy odpowiedziała, że 
koszty nie zostaną zwiększone , środki z Caritas przejdą na GOPS ;radny Jan Francus 
powiedział ,że ludzie byli przyzwyczajeni do opieki Caritas; Przewodnicząca Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów Alicja Kowol potwierdziła pozytywną opinię;  nie zgłoszono więcej 
pytań. 

  
Rada Gminy przy 12 głosujących ,12 głosami za , 0 głosów przeciwnych i 0 głosów wstrzymujących 
się przyjęła Uchwałę Nr LV /419/ 2014 w sprawie  określenia szczegółowych warunków 
przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych 
warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od odpłatności jak również trybu ich pobierania. 
 

12) skarbnik gminy odpowiadając na zarzuty radnego Juliana Skwierczyńskiego dotyczące planu 
dochodów i wydatków budżetu gminy na 2014 rok potwierdziła ,że plan budżetu na 2014 rok 
został przyjęty 16 grudnia 2013roku ,od tego czasu wielokrotnie dokonywano zmian w 
budżecie : w formie uchwały przez Radę Gminy i w formie zarządzenia przez Wójta Gminy w 
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ramach udzielonego przez Radę Gminy upoważnienia dla organu wykonawczego ,lub też w 
ramach upoważnienia wynikającego bezpośrednio z ustawy o finansach publicznych; skarbnik 
gminy szczegółowo odczytała wprowadzone zmiany w kilku wskazanych ustnie przez radnego 
Juliana Skwierczyńskiego  działach i rozdziałach budżetu; Przewodniczący RG stwierdził ,że 
jeżeli radny pismo złoży- to na piśmie otrzyma szczegółowe informacje; radny Henryk 
Postawka powiedział ,że on również szczegółowo chce na piśmie informacji dot. wydatków 
LKS w Górkach Śl.; Wójt Gminy odpowiedziała ,że wszystkie sprawy dotyczące działalności i 
finansowania LKS Górki Śl. ustala szczegółowo z Prezesem  ; skarbnik gminy odczytała 
proponowane zmiany w uchwale budżetowej; Przewodnicząca Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów Alicja Kowol potwierdziła pozytywną opinię;  nie zgłoszono więcej 
merytorycznych  pytań do projektu uchwały; Przewodniczący RG zamknął dyskusję. 

 
Rada Gminy przy 12 głosujących ,11 głosami za, 0 głosów przeciwnych i 1 głosem wstrzymującym się 
przyjęła Uchwałę Nr LV/420/2014 zmieniającą Uchwałę Budżetową na rok 2014 Gminy Nędza Nr 
XLIV-348-2013 z dnia 16 grudnia 2013. 
 

13) skarbnik gminy szczegółowo omówiła proponowane zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej; Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Alicja Kowol 
potwierdziła pozytywną opinię;  nie zgłoszono  pytań do projektu uchwały; Przewodniczący 
RG zamknął dyskusję. 

 
Rada Gminy przy 12 głosujących ,12 głosami za (jednogłośnie )  przyjęła Uchwałę Nr LV/421/2014 
zmieniającą Uchwałę Nr XLIV/347/2013 Rady Gminy Nędza z dnia 16 grudnia 2013r. w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nędza. 
 

14) Wójt Gminy powiedziała ,że na działce Nr 187/4 już stoi maszt stacji telefonii komórkowej  
Centertel, umowa zostanie na ich wniosek przedłużona o kolejne 10 lat; radny Julian 
Skwierczyński zwrócił uwagę ,że zaznaczona na mapce „szosa” ma nazwę ul. Gliwicka; Wójt 
Gminy odpowiedziała , że mapkę przygotowuje merytoryk ; nie zgłoszono  pytań do projektu 
uchwały; Przewodniczący RG zamknął dyskusję. 

 
Rada Gminy przy 12 głosujących ,12 głosami za (jednogłośnie )  przyjęła Uchwałę Nr LV/422/2014 
w sprawie wyrażenia zgody na wynajem na okres 10 lat w trybie bezprzetargowym, nieruchomości 
położonej w Babicach  . 
 
 
Ad. 6  
 
Z treścią pism radni się zapoznali, odpowiedź zostanie przygotowana. 
 
Ad. 7  
 
Radny Henryk Postawka poinformował ,że złożył dwa pisma dotyczące udzielenia informacji 
publicznej :  

1) kosztów wydawania gazety przez Gminę; 
2) wydatków na obiekt sportowy w Górkach Śl.. 

 
Radny Jan Francus poinformował ,że 24 lipca br. odbył się konkurs na dyrektora Zespołu Szkolno-
Gimnazjalnego  w Nędzy , startowała jako jedyny kandydat Maria Czerwińska i w tym miejscu chciałby 
jej podziękować za to, że miała odwagę stanąć do konkursu po tym wszystkim; Wójt Gminy 
potwierdziła ,że pani dyrektor  na koniec roku po złożonej rezygnacji było p.o .(pełniąca obowiązki)  -  
wspomnieć tu należy ,że ostatnie z pism wpłynęło od Rzecznika Praw Dziecka z informacją ,że 
dziecko pana Franciszka Marcola zostało dotkliwie pobite na terenie szkoły w dniu 26.11.2012r. przez 
dwóch napastników . 
 
Radna Renata Bienia zapytała ,czy ktoś już zgłosił wniosek o ustawienie lustra na ul. Strażackiej i 
Sobieskiego –tak;  podsumowała ,że na sesjach jest coraz gorzej, po prostu tragedia. 
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Radny Henryk Postawka : 

 powiedział ,że zgłosiła się do niego mieszkanka Górek Śl. z propozycją przeniesienia gniazda 
bocianów w miejsce, gdzie nie będą im zagrażać przewody trakcji elektrycznej; Wójt Gminy 
odpowiedziała ,że wg jej informacji oni nie chcą mieć tego gniazda na swoim terenie. 

 zapytał ,czy Gmina dysponuje mieszkaniami zastępczymi na wypadek np. pożaru; 

 zapytał w jakim stopniu wykorzystywany jest budynek szkoły w Babicach ;Wójt Gminy 
odpowiedziała ,że wg zapisów PZP może tam być oświata , przygotowywane są zmiany 
dotyczące zagospodarowania budynku i w Babicach i w Ciechowicach; 

 
Przewodniczący RG powiedział ,że w prasie lokalnej informacja o konkursie na nowego dyrektora to 
bardzo mała wzmianka, za to pozostałe artykuły zajmowały dużo więcej miejsca.  
Wójt Gminy potwierdziła ,że artykuł dotyczący państwa Cieśla też zajmował dwie strony , po 
odwołaniu sąd oddala wszystko ,zmiana Studium nie powoduje zmiany w PZP ,nadal obowiązuje tam 
zakaz budowy , teraz zaskarżona została do Wojewody decyzja z Powiatu . 
 Wójt Gminy  powiedziała ,że to samo dotyczy Firmy DEKBUD, radca prawny Grzegorz Granieczny 
wyjaśnił ,że Prokurator co prawda umorzył podwójne zażalenie ,ale z tego powodu że pozostali się już 
wycofali, ze strony Gminy sprawa nadal się toczy..  
Wójt Gminy poinformowała ,że sąd oddalił skargę na bezczynność w przedmiocie działania biblioteki , 
zarzut braku nadzoru się nie sprawdził; może było inaczej w przeszłości np. z rozliczaniem zaliczek. 
Wiceprzewodniczący RG Krystian Okręt również potwierdził, że wiedza redaktora Wojnarowskiego na 
temat ustawy o samorządzie jest niepełna ,nie ma stanowiska zastępca przewodniczącego RG. 
Wójt Gminy powiedziała ,że kolejny artykuł dotyczący podatku od nieruchomości to nie wyrocznia 
prezesa Stowarzyszenia ,ale to też trzeba wyjaśnić, tylko że gazeta  NR ma prawo pisać pewne 
rzeczy. 
Przewodniczący RG powiedział ,że będąc radnym już 7 lat temu skierował do ówczesnej Komisji 
Rewizyjnej wniosek o zbadanie zarządzeń Wójta w sprawie umorzeń podatków i opłat Firmie 
DEKBUD, nie doczekał się niestety odpowiedzi. 
Wójt Gminy poinformowała ,że torf to tzw. kopalina towarzysząca i na dzień dzisiejszy MANTRANS 
również przesyła Gminie z tego tytułu należną opłatę eksploatacyjną. 
 
Radny Henryk Postawka  stwierdzeniem „ że artykuł w Gazecie Gminnej to musztarda po obiedzie” 
podziękował za jego opublikowanie. 
 
Po wypowiedzi radnego Juliana Skwierczyńskiego Przewodniczący RG zakończył dyskusję, 
stwierdzając że wypowiedź nie licuje z godnością . 
Salę obrad opuścił radny Henryk Postawka. 
 
Ad.8 
 
Przewodniczący RG po stwierdzeniu ,że wyczerpano porządek obrad sesji, nie ma więcej pytań i 
wniosków zamknął sesję Rady Gminy Nędza w dniu 11 sierpnia 2014r. godz. 16

55
. 

 
Na tym Protokół zakończono. 
 
Protokołowała K. Tront   


